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Subject: RE: Bestuurlijke regiegroep

Received: Tue 6/23/2020 3:03:47 PM

Goed idee imnderdaad om morgen ook in de regiegroep deze oproep te doen, wij spelen vanuit programma ook met de

gedachte om in ieder geval RIVM (maar vast ook de GGD) uit te nodigen om ons bij te praten op dit punt. Ik maak er een

mededeling van.

Wat betreft frequentie: staat morgen en volgende week woensdag gepland, en dan is nog open (voor nadere invulling obv

meuwe frequentie/afspraken). Wil je na morgen al naar ritme eens per twee weken of na 1 juli?

Groet

van:EELE. G5)JEEEE0 minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 23 juni 2020 16:56

Aan: [EARLE Ni CROEIN) <BCN Bl @ minvws.nl>

CC: EARCEN, 35: (EARL) <IAF-CI @ minvws.nl>;BEEE. (51.20)JE e minvws.nl>
Onderwerp: Bestuurlijke regiegroep

EIEN
Zou jij voor bestuurlijke regiegroep morgen (mag van mij ook onder opening of mededelingen) op de agenda willen

zetten dat het RIVM ons even bijpraat over hun rol en mogelijkheden rondom dataverzameling van testen/bco die voor

ons allemaal relevant zijn?
(Ter info: komt voort uit een grote zorg bij ERE die af en toe de afstemming met GGD’ en op dit punt mist).

Volgens mij staat regiegroep nog voor elke week gepland. Vorige week hebben we met GGDGHOR afgesproken die

frequentie iets naar beneden bij te stellen. Zal ik morgen aankondigen en dan mag hij naar 1 keer in de 2 weken wmb...

Met vriendelijke groet,
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